
 
 

Skolebestyrelsen 2016/17 

 

MØDEREFERAT 22 

 

Skolebestyrelsesmøde (22) 

Tirsdag d. 13. september 2016 
19:00 – 21:00 
 

 
Mødested:                                           Personalestuen, Havrehedskolen – afd. Morud 

 

 
Mødedeltagere:  

 

Pia Skov Hansen, Jury Jørgensen, Charlotte Ellemose Sonne, Pia Andersen, Jesper Hansen, Mads 
Kyed, Christina Nordenbæk, Dorthe Hartung, Mie Ingemann, Majbrit Juel Christensen, Rie 
Mortensen, Mette Vestergaard, Allan Buchholt Høj, Kim Funk Johannessen 
 
Elevrådsrepræsentanter: Amalie Pauline Jensen 9.c (formand), Emmely Nancke 9. B.(næstformand) 
Afbud fra begge elevrådsrepræsentanter grundet skolerejse i Berlin 

 

Gæst:  
 
 

 
Møderække 2016/17: Man 22/8 – tirs 13/9 - ons 12/10 - /8 –  tors 10/11 – man 5/12 – tirs 

10/1 – ons 8/2 – tors 9/3 - man 3/4 – tirs 9/5 – ons 7/6  

 

 

 

Punkt 119: Godkendelse af referat                                                                      5 min. 

Beslutningstema: Godkendelse af referat fra sidste skolebestyrelsesmøde 

Indstilling: At bestyrelsen godkender referat fra sidste møde. 

Sagsfremstilling:  

Beslutning: Mødereferat 21 underskrevet og godkendt. 

Bilag: : Mødereferat (21) af 22.august 2016 er vedhæftet. 
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Punkt 120: Orientering fra ledelsen                                                       5 min.           

Beslutningstema: Orientering fra skoleledelsen 

Indstilling: At bestyrelsen tager orienteringen til efterretning, samt giver fremadrettet input. 

Sagsfremstilling: Havrehedskolen deltager med 6 medarbejdere i projektet ”Leg på streg”. "Leg på 
streg" henvender sig som udgangspunkt til elever i indskolingen og på mellemtrinnet – se link 

Beslutning:  

Bilag: https://www.cancer.dk/legpaastreg 

 

https://www.youtube.com/watch?v=BoBbZE4RE08 

 

 

 

Punkt 121:  Artikel i Fyens Stiftstidende – torsdag d. 1.sept. 2016                       10 min.           

Beslutningstema: Høringssvar 
 
Indstilling: En drøftelse af formålet med formidling og skolebestyrelsens rolle ved høringssvar. 

Sagsfremstilling: Havrehedskolens høringssvar er blevet ”citeret” i FS – Vi vender lige artiklen i SB 
 
Drøftelse: En drøftelse af de forskellige aspekter 

Beslutning: 

Bilag: Artikel fra FS, 1. sept 2016 – scannet og vedhæftet. 

 

 

Punkt 122:  Straks-integration på afd. Morud                                                           10 min.           

Beslutningstema: Skoledrift 
 

Indstilling: En orientering om oprettelsen af straks-integrationsklasse på Havrehedskolen. 

Sagsfremstilling: 12. september åbner vi en straks-integrationsklasse. Ledelsen orienterer om 
forløb, status og fremtid for klassen. 
 
Drøftelse: Vi har tidligere drøftet bl.a høringssvar med etablering af straks-integration i Bogense, 

Otterup og Søndersø. Disse skoler starter 1/1-17 med S-klasser. 

https://www.cancer.dk/legpaastreg
https://www.youtube.com/watch?v=BoBbZE4RE08
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Havrehedskolen blev 8.aug bedt om at oprette straks-integrationsklasse – dette er nu gjort- og en 
spansktalende elev er nu startet på afd. Morud- med 8-10 lektioners sprogstøtte og resten i 
stamklassen. I oktober starter 2 litauiske børn. 

Derudover har Afd. Veflinge har nu 9 Modtageelever (primært fra Syrien) i praktik nogle dage om 
ugen- i løbet af nogle måneder skal disse integreres i deres stamklasser. Disse børn har fulgt ”den 
gamle” model og har gået i modtageklasse på Sletten Skole. 

 

Beslutning: 

Bilag:  

 
 

 

Punkt 123: Internt budget                                                                         20 min.           

Beslutningstema: Økonomi  / Internt budget. 
 
Indstilling: Skolebestyrelsen får indsigt i / og status på det interne budget. 

Sagsfremstilling: Ledelsen orienterer SB om status på den del af den økonomiske ramme der 
omhandler elev- og undervisningsaktiviteter. Vi drøfter den fremadrettede prioritering, samt 
opmærksomhedspunkter. 

Beslutning: Det interne budget blev præsenteret og opmærksomhedspunkter gennemgået- Særligt 
Lejrskole/hytteture/ ekskursioner blev drøftet. Det blev besluttet at have et særligt fokus på 
mellemtrinnets pausemuligheder i vinterhalvåret. AH har taget kontakt til elevrådet mhp. 
Et ”udvalgs-samarbejde”- vi ser på behov/muligheder 

Bilag: EXCEL-fil vedhæftet 

 

Punkt 124: Skolebestyrelsens årsmøde- 4. oktober 2016                            15 min.           

Beslutningstema: Skolebestyrelsens årsmøde 
 
Indstilling: Skolebestyrelsen koordinerer og planlægger årsmødet. Desværre er vi nødt til at 
udskyde årsmødet til tirsdag d.11. oktober, grundet sammenfald med Dialog med Børne- og 
Ungeudvalget 

Sagsfremstilling: Skolebestyrelsens årsberetning afgives på et forældremøde for alle skolens 
forældre jf. folkeskolelovens § 44 stk. 12 og 13. Hvad har skolebestyrelsen beskæftiget sig med det 
sidste år. 



 
 

Skolebestyrelsen 2016/17 

Beslutning: Pia laver dagsorden, afholder beretning. Et bekymringspunkt omkring trafiksikkerhed- 
cykelhjelm, lys, skolepatrulje, kørselssikkerhed-hvor sætter man børn af? På møde vil der desuden 
blive mulighed for at drøfte relevante emner. 

Bilag:  

 

Punkt 125: SB-Rundtur på afdeling Morud                               20 min.           

Beslutningstema: Lokaliteterne på afd. Morud 
 
Indstilling: Skolebestyrelsen får kendskab til de fysiske rammer på afd. Morud. 

Sagsfremstilling: Ikke alle forældrerepræsentanter kender lokaliteterne på afd. Morud, så når vi 
taler om mellemtrinnets legemuligheder, drengenes gymnastik omklædningsrum, stole og borde i 
indskolingen etc. så ville det være godt hvis alle havde et indblik i udfordringerne. 

Beslutning: Skolebestyrelsen på Rundgang på Havrehedskolen – Vi så på afdelingens fysiske 
rammer og de muligheder/udfordringer der er pt. Bl.a. en skybrudsskade i Håndværk & Design, 
mellemtrinnets pausemuligheder, drengenes omklædningsrum. 

Bilag:  

 

 

Punkt 126: Eventuelt             5   min.           

Beslutningstema: Vi drøfter fremtidige punkter til kommende bestyrelsesmøde 

Indstilling: At vi i god tid får taget fat på emner der er relevante i skolebestyrelsesarbejdet. 

Sagsfremstilling: Næste møde ons. d. 12/10: Elevrådet ønsker at fremlægge principarbejdet om 
fællesarrangementer for eleverne i skoletiden, lejrskoleskoleophold og udsendelse i praktik. 

Beslutning: Måske kommer der punkter på skolebestyrelsens årsmøde 4. oktober også mødet ml. 
skolebestyrelsesformændende d. 13/9  vil måske give punkter på dagsordenen. 

Bilag: 


